
Zápis z I. schůzky Zahraniční komise LF, 12. 3. 2008 
 
Přítomní členové Zahraniční komise:  proděkan J. Lata, K. Kaňková, M. Nováková, A. 
Šulcová, V. Woznicová. 
Omluveni: S. Bartáková 
 
 
1. Prof. Lata a doc. Kaňková informovali o aktivitách zástupců zahraničních studentů, kteří 

připravují analogii spolku mediků - IMSA. Studenti jsou stále velmi aktivní, prezentovali 
své sdružení na Kolegiu děkana, připravují svoje webové stránky. Stále bohužel není 
vyřešena jejich prosba - rádi by od fakulty obdrželi jako podporu svého spolku nějakou 
místnost, kde by se mohli scházet. Jako řešení se nabízí v zásadě tři varianty – buď sdílet 
místnost se Spolkem mediků, nebo najít nějakou volnou místnost v rámci areálu na 
Komenského náměstí, kde se některé prostory díky stěhování uvolnily, anebo využívat 
místnost v kampusu, kterou mají k dispozici členové AS LF MU z řad studentů. Poslední 
varianta by mohla být optimální. Dále byly zvažovány možnosti podpory nově vzniklého 
kriketového týmu na LF MU, bohužel zatím s negativním výsledkem (jakousi možností se 
jeví RP spolupráce se středními školami). Doc.Kaňková bude se studenty i nadále v 
kontaktu a zajistí např. účast některých z nich při natáčení filmu o LF. 

2. Proděkan Lata informoval členy ZK o nově vznikajícím propagačním materiálu o LF MU 
– filmu.  

3. Proděkan Lata požádal členy ZK o návrhy na využití finančních prostředků určených pro 
výuku zahraničních studentů – komise se shodla, že by finance měly být nejprve 
poskytnuty ústavům vyučujícím v prvních dvou ročnících studia, které nesou 
v současnosti hlavní nápor zahraničních studentů. Nejoptimálnějších řešením se zdá 
využít tyto zdroje na překlady testových otázek do angličtiny, případně dalších výukových 
materiálů, a to především v elektronické podobě, tj. vystavených na webu (je to levnější a 
rychlejší). 

4. Při příležitosti ukončení projektu výměnných pobytů v Dallasu je jednáno s profesorem 
Novákem o udělení titulu Emeritní profesor – viz. Minulé zápisy ZK. Po několika týdnech 
komunikace poštou a e-mailem je jasné, že bude ještě nutné odeslat oficiální děkovný 
dopis na několik oficiálních adres na Southwestern University v Dallasu. Komunikací 
s prof. Novákem byla pověřena prof. Šulcová.  

 
 
Další schůzka ZK se bude konat některou středu v květnu 2008 v 13:30 hod na 

Fyziologickém ústavu LF. Bližší termín bude dohodnut prostřednictvím e-mailu. 

 
 
V Brně 14. 3. 2008                                                                       Zapsala: M. Nováková 


